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Till kommunfullmäktige

Enprocentsregeln för konstnärlig gestaltning

Enprocentregeln kom till år 1937 genom ett statligt kulturpolitiskt initiativ och är unik
inom kulturområdet, eftersom den refererar till ett ekonomiskt mätbart mål. En avsikt

med initiativet var att skapa ekonomiska förutsättningar för att genom konstnärlig
gestaltning utveckla kulturella och sociala värden i samhällets gemensamma offentliga
miljöer, värden som skulle skapa en känsla av välbefinnande och livskvalitet.

Enprocentregeln aren ekonomisk princip med målsättningen att vid nybyggnation,
ibland även om- och tillbyggnad, avsätta en procent av budgeten för det specifika
byggprojektet till offentlig konstnärlig gestaltning. Inom en del statliga verk, landsting,
regioner och kommuner avsätts istället en procent av den årliga nettoinvesterings-
budgeten. Anslaget är då inte direkt knutet till ett projekt.

Det finns i Sverige ingen lag eller förordning som föreskriver hur och när enprocent-
regeln ska tillämpas för konstnärlig gestaltning. Det är mer en politisk viljeinriktning.

Dä vi nu uppmärksammats på att Lekebergs kommun tydligen inte har några formella
riktlinjer, så tillämpas det på litet olika sätt, vilket är olyckligt.

Därför anser vi att kommunfullmäktige skall ta ansvar för hur enprocentsregeln ska
tillämpas i Lekebergs kommun.

Med hänvisning till ovanstående föreslår vi:

att kommunfullmäktige beslutar ta fram riktlinjer för hur enprocentsregeln
för konstnärlig gestaltning skall tillämpas.

För den Socialdemokratiska gruppen


